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Styrelsemöte Lagga Fältrittklubb 2023-01-22, kl 16.30 – 18.00 

Organisationsnummer: 817601-9266 

Plats: Teams och Lagga FRK 
 
Närvarande:  
Maria Ahrgren (MA), Ordförande, bidragsansvarig  
Annica Alvén (AA), Vice ordförande, hemsidan, sociala medier 
Emelie Fagerström (EF), Cafeteriaansvarig 
Lotta Fagerström (LF) Cafeteriaansvarig 
Mikaela Larsson (ML), Tävlingsansvarig 
Maria Egerhäll (ME) Sponsrings- och försäljningsansvarig 
Jennie Gauffin (JG) Cafeteriaansvarig 
Anna Nilsson (AN) Kassör  
Greta Ahrgren (USS)  
Hedvig Ahrgren (HA), USS ordf 
Anna Maria Ejdeholm (AME), Sekreterare, LOK-stöd 
Therese Goude, valberedning 

Ej närvarande: 
Genomstrukna namn enl ovan  
Hedvig Ahrgren (USS) (HA), ersättsav Greta Ahrgern 

Grå text = kvar sedan möte föregående möte. 

1. Ordförande öppnar mötet  

Maria öppnar mötet och hälsar välkomna! 

2. Föregående protokoll:  

Inga kommentarer, utskickat via mejl 

3. Ekonomi och bidrag:  

Ekonomiskt läge 

2022-11-09: Nytt företagskontokort är beställt i Anna Nilssons namn, väntas komma inom kort.  
2022-12-11: Kvarstår, ej erhållit.  2023-01-22: Kvarstår. Det bör utredas om vi ska byta bank för att få 
enklare bankkontakter. AN 

2023-01-22: Årsbokslut lämnat till revisorerna. Vinst för 2022. Inför varje styrelsemöte har en 
ekonomisk rapport tidigare tagits fram. Föreslås göras framöver, mejlas ut. AN 

2023-01-22: Stödmedlemmar, mejla ut till alla stödmedlemmar att det är dags att betala 
medlemsavgift samt sprida via sociala medlemmar.  

Registervård krävs. Runt 2023-03-31 kan man ta tag i genomgång av registret. AN, MA och AME 

2023-01-22. Ridavgift kan betraktas som friskvård och friskvårdsbidrag kan utgå. Man kan få intyg via 
AN. Motion om att ansluta Lagga FRK till Epassi har inkommit. AN går igenom villkor, kostnader, 
fakturahantering etc. Motionen behöver besvaras på årsmötet. Om anslutning inte väljs föreslås en 
instruktion hur man får bidrag/intyg tas fram.  
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Bidrag 

2023-01-22: Årsrapporten till Svenska ridsportförbundet är inskickad. Kommunfilen till Knivsta 
kommun är uppladdad och tillhörande ansökan via Actor är inskickad. Förhandsbesked från SvRF ger 
ca 18 000 kr. 

Lovstöd finns möjlighet att söka. Sportlovsfritids behöver planeras in av USS, gärna besked under 
nästa vecka. Stallaktiviteter men inte ridning, lektioner pågår på eftermiddagar och kvällar som 
vanligt. Mikaela kan vara vuxen på plats under sportlovet. AME bistår med bidragsansökan. 

Om vi är i CIK under sportlovet finns möjlighet att söka ytterligare bidrag, se pkt under UUS om clinic. 

Försäljning 

2023-01-22: Newbody: försäljning vecka 5-8.  Katalogerna kommer nästa vecka och vi kan börja sälja 
direkt när vi får katalogerna, läggs i cafeterian. De som vill sälja kontaktar ME så skickar hon en länk. 
Belöning för den som säljer mest i form av en privatlektion. Avstämning med Mia först vilket skedde 
efter mötet. Ingen diskussion om annan försäljning under våren.  

Sponsring 

Ica Gnista ny möjlig sponsor. Ica som sponsrade Städa Sverige och fixade fika till vårt städtillfälle är 
intresserade att sponsra LFRK, MA tar kontakt. MA 
2022-11-09: Ica Gnista sponsrar oss via Target Aid, ett företag och site där vi lägger upp vår profil och 
insamlingskampanjer. AME ansvarar. 2022-12-11: underlag skickat, oklart om det är upplagt. 2023-01-22: 
Intyg om överföring av pengar vid ev sponsring via TargetAid, vidarebefordrad till firmatecknare MA av AME. 

4. Aktiviteter: 

Terminsplanering vt 2023 
2023-01-22: Aktiviteter under våren behöver tas fram som förslag till den nya styrelsen. USS och 
stora styrelsen funderar, idéer och förslag mejlas/chattas till MA. 

Stallvärdar 
AME hanterar stallvärdslistan efter Lisa. Kontaktpersoner ändrade på hemsidan av Lisa och AME. Relativt få 
deltagare. Att vara stallvärd bör ses som en utbildning och möjlighet att öka sin hästkunskap men för att det 
ska funka så behöver vi se till att det finns utbildningstillfälle typ en stallvärdskurs 1 – 2 ggr/termin. 
Incitament och pepp för att öka deltagandet och någon typ av ”ersättning” diskuteras vidare. Vi behöver 
också göra lite bättre reklam på sociala medier. Planera så detta kan vara på plats vt 2023. AME vill ha hjälp 
med att göra reklam i sociala medier etc. Alla funderar. 
2022-10-10: För dialog under hösten med familjen Öberg, MA initialt. Viktigt att stallvärdskapet inte utgör 
arbete med ersättning, det är inte förenligt med lagen och har granskats på andra ridskolor och gett nedslag. 
2022-11-09: Stallvärdssystemet behöver omformas inför 2023. Diskussion med familjen Öberg krävs. 
2022-12-11: Stallvärdsplanering och upplägg för nästa termin behöver hanteras. MA pratar med Mia i 
mellandagarna. 2023-01-22: infomöte om stallvärdsskap hållit 2023-01-14. Anmälning på hemsidan fixad för 
vt 2023, lappar uppsatta i stallet, info på hemsidan uppdaterad AME. Upplägg utbildningstillfällen tas upp på 
nästa möte, typ varannan vecka ca 30 min, USS föreslogs ordna enligt ök på möte 23-01-01,via MA. 

Övrigt 

Säkerheten i stallet behöver bli bättre, frågan tas upp mer på kommande möten. 2022-11-09: tas 
upp vid nästa möte. 2022-12-11: kvarstår. Alla  



 

2023-01-22  3 

Ridläger 
2022-11-09: Ridläger i augusti 2023 behöver börja planeras. Mötet överens om att ridläger bör 
genomföras. 2022-12-11: kvarstår.  
2023-01-22: Ridläger sommaren 2023. Avstämning med Mia Ö för vilka veckor som kan vara aktuella 
samt ta fram förslag till ridlärare och ta ansvara för hela ridlägret (möjliga ridlärare: Sofia, Lisa, 
Hedvig, Ebba O, Tindra). Mikaela kontaktar Mia, MA  

5. Utbildningar:  
2023-01-22: Utbildning 2023-02-25, SvRF, anmälan 2023-02-05, i Uppsala/Arenahotellet. Flera bör 
gå. Intresse anmäls till ME. Kostnad 800 kr. En utbildning för Mia Ö har godkänts av MA. 

2023-01-22: Grönt-kort-kurs. Grönt kort är obligatoriskt för de medlemmar som är äldre än 13 år 
som vill tävla utanför typ ridskoletävlingar. Finns det intresse för detta? MA är utbildad för att hålla 
grönt-kort-kurs. Kostnad för webb-utbildning, registrering samt kursavgift (lägre för medlemmar, lite 
högre för icke-medlemmar). Bra utbildning! Tävlingsansvarig i styrelsen bör också få möjlighet att gå. 
MA tittar på lämpliga tider och lägger in förslag till datum i februari. MA 

6. Tävling/träning:  
2023-01-22: Tindra och Lisa hoppar av tävlingsgruppen men kan vara behjälpliga. ME tar fram förslag 
på tävlingar för våren. Linda och Sofie vill fortsätta i tävlingsgruppen men någon ytterligare 
efterfrågas. Fokus på dressyr och WE. ME 
 
Hästkunskaps-KM. Hästkunskapskuppen för ungdomar äldre än för de som deltar i ”Vi i stallet”. 
 
Uppsala voltige 8 – 10 juli har frågat om vi vill vara medarrangör. Vi behöver veta mer vad det 
innebär innan vi svarar. ME stämmer av med Linda J. 

Fråga även om vi vill delta/vara medarrangörer till Fälttävlansallsvenskan 2023, Upplands 
ridsportförbund arrangerar. Mer fakta behövs för att ta ställning om vi vill/kan vara med. Ornads 
under sommaren. ME kollar. 

7. USS:  

Räkenskaper: 
USS har gått plus 2022, ca 3900 kr rapporterar GA 

Terminsplanering vt 2023 
2023-01-22: Clinic om psykisk ohälsa, Helena Reje skrivit bok om psykisk ohälsa, förslag till budget till 
henne 5 000 kr. Ska vara gratis för alla, öppet för alla. Förslag till aktivitet på CIK under sportlovet.  

Käpphästhoppning genomfört 2023-01-21, många deltagare! 

Valberedning USS: 
2022-11-09: USS (Tilda, Tove, Lea) stöttas av valberedningen för ”stora” styrelsen. GA noterade att 
närvaron på årsmötet är viktigt och att det blir bättre och roligare om de blir lite mat till årsmötet. 
2023-01-22: Rullar på. Middag inbokat till årsmöte 2023-02-04, 16.30. 

Skötare 
2023-01-22: Skötare till hästarna. Cornelia håller i detta och USS stämmer av om det behövs 
skötarmöte etc. 

8. Cafeterian:  
2022-11-09: Från januari – augusti ligger cafeterian på plus. Många är bra på att betala men vissa 



 

2023-01-22  4 

betalar inte. Att inte betala är stöld. Tydliggöra att man swishar och visar när man swishat. 
2022-12-11: Fortsatt fokus på att följa upp att betalning sker. 2023-01-22: Fokus på betalning 
kvarstår. Beslut att ta bort myntburken då det inte går att lämna in mynt för växling utan avgifter. 

9. Övriga frågor: 

Kvar från föregående möte. 2022-05-25: 2022-04-29: Möte med SISU: MA, Mia Öberg och Tindra Öberg. 
Storvreta har gått in i ett likande avtal och familjen Öberg har möjlighet att kontakta med dem 

Hemsidan  
2023-01-22: Jättefin hemsida som nu rullar. Tack Annica! Nu återstår att fylla med bra aktiviteter och 
fina bilder! Fler behöver veta hur man gör för att redigera och lägga upp event mm. Vad behöver 
man kunna för att kunna hjälpa till? AA sammanfattar. 

Valberedningen 
2022-11-09: Information om hur valberedningsarbetet går till inom ”stora styrelsen” LRFK och USS. 
2022-12-11: kvarstår. 2023-01-22: Valberedningen jobbar på (TG). Förslag klart så det kan skickas ut 
som del av årsmöteshandlingarna, TG. Årsmötet fattar beslut om ordförande, ledamöter och 
suppleanter. Lägga ut på Facebook och Insta att styrelseledamöter sökes. AA bistår. 

Årsmöteshandlingar 
2023-01-22: MA håller på med verksamhetsberättelse för stora styrelsen. Ekonomin ska vara med AN 
hjälper till. USS gör motsvarande. 

Övrigt 
2023-01-22: Handikappliften lyftes. Vi behöver utreda vem som äger liften, t ex genom att titta i 
tidigare bokföring. 

10. Mötet avslutas. 

MA avslutade mötet. Nästa möte 2023-01-xx. Datum mejlas ut av MA. 

Ordförande    Sekreterare 

 
 

 
Maria Ahrgren   Anna Maria Ejdeholm  

 

 

 

 


